
 

 
 

 
Driftsstyret Kjelsås skole og Aktivitetsskole 

 

Kjelsås skole og Aktivitetsskole 

 

Møtereferat driftsstyremøte 15.01.24 

 

Tilstede: Odd Arild Skaflestad, foreldrerepresentant og leder av driftsstyret 
Line Thams Reiersen, foreldrerepresentant 
Sidsel Kjeldaas Salte, fast politisk representant (H) 
Toril Myreng, fast politisk representant (MDG) 
Lene Jull Frømyhr, fast politisk representant (H) 
Kittil Paalgard, ansattes representant 
Cameron Douglas Hjelmstad, ansattes representan 
Sara Mathisen AKS-leder 
Anne Kari Vik, assisterende rektor 
Henriette Randsborg, rektor 

Forfall:  

Møtegruppe: Driftsstyret 

Møtested: Kjelsås skole - personalrommet 

Møtetid:  15. januar 2024 kl 16:30 

 

REFERAT FRA DRIFTSSTYRET 

Saksnummer Sak 

Sak 01/2024: Godkjenning av innkalling og saksliste 
Godkjent 

Sak 02/2024:  Godkjenning av referat fra møtet 25.11.2023 
Godkjent 

Sak 03/2024: Informasjon fra skole og AKS 
Skole: 

- Elevrådet har hatt julekalender for hele skolen i desember. 
- Det var fellessamlinger for hele skolen siste dag før juleferien i skolens 

aula. Eleven ble delt i tre grupper Faddere og fadderbarn var sammen.  
- Anne Skovly, tidligere assisterende rektor, har gått av med pensjon. Anne 

Kari Vik har overtatt som assisterende rektor. Hennes avdelingsleder 
stilling vil ikke bli erstattet. 

- Det har vært vannlekkasje i Uværshallen nå i januar. Det blir en 
forsikringssak. Egenandel på kr.100.000,-. Rivearbeidene startet denne 
uka. 

AKS: 
- Juleklubben var vellykket, men veldig få barn var til stede. AKS bemanner 

ut fra antall påmeldte barn. Flere ansatte kunne fått fri dersom man hadde 
visst at så få av de som var påmeldt ville benytte seg av juleklubben. FAU 
minner foresatte om at de må gi beskjed om barna kommer eller ikke. 

- AKS jobber for å få på plass et erstatningslokale i forbindelse med 
vannlekkasjen i Uværshallen. 

Sak 04/2024: Informasjon fra FAU 

- Går fint, men har vært litt dårlig oppmøte på møtene i det siste. 



- Har søkt midler til skolegårdsprosjekt fra Sparebankstiftelsen, men har fått 
avslag. Deler opp prosjektet i mindre deler og søker på nytt. 

- Miljøteamet og S-klassen har søkt om midler fra FAU og fått det tildelt. 

Sak 05/2024: Strategisk plan 2024 

Rektor gjennomgikk forslag til strategisk plan for 2024. 

Driftsstyret godkjente strategisk plan for 2024. 

Sak 06/2024: Budsjett 2024 for skole 

Rektor gjennomgikk forslag til budsjett for 2024.  

Vi har med oss et merforbruk fra 2023. Skolen har stram økonomi. Skolen jobber 

for å unngå å øke underskuddet. 

Driftsstyret godkjente skolens forslag til budsjett for 2024. 

Sak 07/2024: Budsjett 2024 for AKS 

AKS-leder gjennomgikk forslag til budsjett for 2024 

Driftsstyret godkjente skolens forslag til budsjett for AKS for 2024. 

Sak 08/2024: Eventuelt 

Nytt møte på Teams 04.03 kl. 16.30. 
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